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Abstract (en)
[origin: WO2019007942A1] The invention relates to a cabinet furniture item having at least one cabinet front (1, 2). A spring-mounted recessed
handgrip (4) in the form of a profile element (3) arranged on the rear side of the cabinet front (1, 2) facing away from the front side of the cabinet
front (1, 2) is mounted behind the cabinet front (1, 2), the principal direction of longitudinal extent of which profile runs parallel to or perpendicular to
the base plane. The profile element (3) is substantially C-shaped or U-shaped in the cross-section transverse to the principal direction of longitudinal
extent. Side sections (31, 32), which do not lie in the plane of the base (30), adjoin the base (30) of the profile element (3) on either side, forming
the lateral legs of the C-shaped or U-shaped cross-section. An inset profile (5), in which a light fitting is accommodated or may be accommodated, is
arranged adjoining at least one of the side sections (31, 32) on the inside of the profile element (3).

Abstract (de)
Ein Kastenmöbel weist wenigstens eine Möbelfront (1, 2), auf. Hinter der Möbelfront (1, 2) ist eine zurückspringende Griffmulde (4) in Gestalt
eines auf der der Vorderseite der Möbelfront (1, 2) abgewandten Rückseite der Möbelfront (1, 2) angeordneten Profilelements (3) angeordnet,
dessen Hauptlängserstreckungsrichtung parallel oder senkrecht zur Bodenebene verläuft. Das Profilelement (3) ist im Querschnitt quer zur
Hauptlängserstreckungsrichtung im Wesentlichen C-förmig oder U-förmig ausgebildet. An den Boden (30) des Profilelements (3) schließen
sich beidseitig nicht in der Ebene des Bodens (30) liegende Seitenabschnitte (31, 32) an, die die seitlichen Schenkel des C- oder U-förmigen
Querschnitts ausbilden. Angrenzend an wenigstens einen der Seitenabschnitte (31, 32) ist auf der Innenseite des Profilelements (3) ein Einsatzprofil
(5) angeordnet, in welches eine Beleuchtungseinrichtung aufnehmbar oder aufgenommen ist.
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